
      
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Aan: het College van Burgemeester en Wethouders van de gemeente Hoorn 
Postbus 603 
1620 AR Hoorn 
 
Hoorn, 10 april 2025 
 
Betreft: Artikel 36-vragen over Marketing van Hoorn en opdrachtverlening 
 
Geacht college, 
 

● Naar aanleiding van eerdere schriftelijke vragen in 2024 en de beantwoording van 
technische vragen door verschillende fracties, constateren wij dat er nog steeds 
onduidelijkheid bestaat over de onderbouwing, uitvoering en wijze van 
opdrachtverlening rond de marketing van Hoorn, waaronder de ontwikkeling van de 
website komnaarhoorn.nl en de evenementenkalender, kunt u spoedig antwoord 
geven op onderstaande vragen? 
 

● Waarom is er, ondanks eerdere schriftelijke vragen in 2024, geen technische 
onderbouwing of kostenopbouw verstrekt voor de ontwikkeling van de website 
komnaarhoorn.nl en de evenementenkalender, noch voorafgaand aan, noch na 
uitvoering van de werkzaamheden? 

 
● Waarom is de opdracht voor de ontwikkeling van de website één op één gegund aan 

een vaste leverancier, zonder openbare aanbesteding of marktverkenning? 
 

● Hoeveel opdrachten zijn er vanuit de gemeente Hoorn, direct of indirect, sinds 2020 
verstrekt aan deze specifieke leverancier en wat is de exacte opdrachtwaarde per 
opdracht? 
 

● Hoe wordt intern vastgesteld of het opdelen van werkzaamheden in meerdere losse 
opdrachten verenigbaar is met het gemeentelijke inkoopbeleid? 
 

● Welke beheersmaatregelen zijn binnen de gemeente Hoorn getroffen om te 
voorkomen dat inkooptrajecten worden opgesplitst in kleinere opdrachten zonder 
integrale raming van de totale kosten? 
 

● Wordt er periodiek geëvalueerd of de cumulatieve waarde van verstrekte opdrachten 
aan eenzelfde leverancier aanleiding geeft tot heroverweging van de 
inkoopstrategie? 
 

● Waarom is er tot op heden geen openbaar overzicht gedeeld met de gemeenteraad 
waarin de volledige opdracht geschiedenis van de betreffende leverancier, inclusief 



taakomschrijving en kostenspecificatie, inzichtelijk is gemaakt? 
 

● Welke contracten liggen ten grondslag aan de werkzaamheden die sinds 2020 zijn 
uitgevoerd door de betreffende leverancier en op welke wijze zijn deze contracten 
juridisch en administratief vastgelegd binnen de organisatie? 

 
 
Met vriendelijke groeten, 
 
Menno Jas 


